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Huguet es compromet i Economia se´n
desentén
XAVIER CRESPO I LLOBET* Fa pocs dies, el conseller
d'Innovació, Universitats i Empresa, Josep Huguet, es va
comprometre davant associacions de turisme rural a a fer una
interpel·lació al Parlament Europeu sobre la MAT i el seu
director general de Turisme, Joan Carles Vilalta, els va fer
l'anunci que es reunirà amb el Departament d'Economia i
Finances per plantejar les inquietuds que les associacions li
manifestaren, ja que la línia de molt alta tensió passa per espais
d'alt interès paisatgístic, que seran un fre a l'hora d'atraure
visitants del turisme d'interior que gaudeixen d'activitats a l'aire
lliure.
I jo em pregunto, quin cas els farà en aquesta ocasió el
Departament d'Economia? Quin és l'objectiu de la reunió entre
el director general de Turisme i el Departament encapçalat per
Castells? Realment creu Vilalta que aconseguirà un compromís
i ajut d'aquest departament o pel contrari és una operació de
maquillatge perquè la MAT afecti el menys possible a una
pèrdua de vots d'ERC?
El passat mes d'octubre, la diputada Dolors Rovirola,
alcaldessa de Vilademuls, i jo mateix, ja vam mostrar
preocupació per aquesta qüestió i vam fer arribar una iniciativa
parlamentària al conseller Castells demanant ajuda per als
municipis afectats per la MAT, per tal que puguin rebre diners
del Govern català per tal de soterrar la línia.
La resposta del titular del Departament d'Economia i Finances
ens va arribar per escrit el 6 de febrer i la resposta és clara i
taxativa: la MAT és competència del Ministeri d'Indústria,
Turisme i Comerç i la Generalitat manté constant contacte amb
aquest Ministeri. Això sí, també ens va deixar ben clar que
aquesta és una infraestructura del Govern de l'Estat i per tant,
no correspon a la Generalitat aportar cap tipus de fons per
aquest tipus de projectes.
En qualsevol cas, espero que tan de bo les intencions de la
Conselleria d'Innovació, Universitat i Empresa donin fruits
positius per les associacions de turisme i pels ciutadans dels
pobles afectats per la MAT, però vista la manca d'unitat del
Govern tripartit permetin que desconfiï del resultat de la reunió
i de les intencions de la Conselleria d'Huguet.

*Diputat al Parlament de Catalunya


